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INTERPELACJA 
 

Na podstawie art. 24 ust. 3 i 5 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  gminnym (Dz. U. 
z 2018 r. poz. 994 , poz. 1000, poz. 1349, poz. 1432 ) oraz §68 4 Statutu Gminy Łapy stanowiącego załącznik do 
uchwały Nr LIV/452/18 Rady Miejskiej w Łapach z dnia 13 listopada 2018r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 
Łapy (Dz. Urz. Woj. Podl. poz.4651 z 20 listopada  2018r.) zwracam się z prośbą o przedstawienie przez Pana 
Burmistrza informacji na temat: 

 
Koordynacji działań przez Gminę Łapy związanych zaprojektowaniem i wykonaniem przecisku 

gazowego pod torami oraz  gazyfikacją Łapy (Osse), Gąsówka Stara i Gąsówka-Osse. 
 

1) Tym razem Mieszkańcy z z obszaru tzw. Osse informują, że otrzymują negatywne odpowiedzi co do 
możliwości przyłączenia do sieci gazowej. Jest to , tak jak w przypadku Uhowa, odpowiedź na wnioski, 
których złożenie było wynikiem spotkań organizowanych przez Gminę. Wtedy to mieszkańcy byli 
zachęcani do złożenia takich wniosków i oczekiwali innego przebiegu tej sprawy.  

2) Wiemy, że negatywne odpowiedzi PGNiG wynikają z faktu braku przecisku, jeśli chodzi o Gąsówkę Starą 
i cześć Łap (Osse). Natomiast w przypadku mieszkańców Gąsówki-Osse jest to temat bardzo istotny, 
ponieważ w tym roku rozpocznie się przebudowa ul. Sokołowskiej. Czy zatem Pan Burmistrz prowadzi 
rozmowy zarówno z PGNiG, jak i z Powiatem Białostockim w tej kwestii? Przykład Osiedla Barwiki 
pokazuje, że nowa droga i gwarancja Wykonawcy na kilka lat blokuje inne działania. 

3) W odpowiedzi na wcześniejszą interpelację ws. gazyfikacji nie otrzymaliśmy wyjaśnień co do wykonania 
przecisku pod torami w Łapach (Osse). Ponowanie zatem kierujemy takie zapytanie w aspekcie 
uwzględnienia przez PKP takiego rozwiązania w projekcie technicznym oraz terminu wykonania. Prosimy 
o dołączenie stosownej korespondencji, którą Urząd w tej sprawie do tej pory prowadził. 

 
Zwracamy się zate z prośbą o koordynowanie ze strony Urzędu Miejskiego działań podejmowanych przez 

te instytucje i wsparcie Mieszkańców, m.in. poprzez wskazanie możliwości, terminu i innych warunków 
koniecznych do spełnienia (np. minimalna ilość domów do podłączenia). 
 

 
Z poważaniem 
 

 


